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内容概要

　　本书特点：
　　第一，覆盖面全。
本丛书以人教社新课标教材为蓝本，配备了从小学到初、高中各科、各年级系列教辅，同时还涵盖了
北师大版、华东师大版、沪科版、沪教版、苏教版、沪粤版、浙教版、冀教版等版本。

　　第二。
体例新。
本丛书从理顺本章或本节知识切入，在自主学习的基础上采取讲例、讲练对照，以练为主，双栏对照
排版，双色印刷的形式，突出重点，使体例清新明了。
同时根据各学科的特点，分别设计了不同的编写体例，这样更能突出本书的实用性。

　　第三，夯实基础。
正确并全面地掌握教材中的基本概念。
基本理论是学习的根本，任何成绩的取得都源于对教材基础知识的点滴积累及深入体会，基础知识是
形成能力的前提，因此，本书特别注重对基础知识的讲解和、练习。
有专家说：分析问题和解决问题的能力是练出来的，只有运用所学的知识去解决问题，才能不断提高
自己的能力。
本丛书正体现了．这一宗旨。
第四，对教材的讲解精。
本书对教材知识点的讲解真正体现了围绕重点，突破难点，精讲精析，使学生透彻地理解并掌握教材
，能以不变应万变，举一反三，触类旁通。

第五，注重能力培养。
本丛书注重考纲、考点的提炼总结，注重对考试题型的变化和掌握，注重例题和习题的典型性和迁移
性，避免随意性和孤立性。
体现从基础到提高，由课内到课外，由综合创新再到中考和高考，实现从知识到能力的飞跃，使学生
获得可持续发展的能力.
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书籍目录

Unit 1 How often do you exercise?
 Section A　
 Section B　
 Self Check　
Unit 2 What's the matter?
 Section A
 Section B
 Self Check
Unit 3 What are you doing for vacation7
 Section A
 Section B
 Self Check
Unit 4 How do you get to school?
 Section A　
 Section B　B0
 Self Check　
Unit 5 Can you come to my party?
 Section A　
 Section 13　
 Self Check　
Unit 6 I'm more outgoing than my sister.
 Section A 　
 Section B　
 Self Check
Unit 7　How do you make a banana milk shake?
　Section A　
　Section B　
　Self Check　
Unit 8 How was your school trip?
　Section A　
　Section 13　
　Self Check　
Unit 9 When was he born ?
 Section A
 Section B
 Self Check
Unit 10 I'm going to be a basketball player.
 Section A　
 Section B　
 Self Check　
Unit 11　 Could you please clean your room?
 Section A　
 Section B　
 Self Check　
Unit 12 What's the best radio station?
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 Section A　
 Section B 　
 Self Check
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章节摘录

　　Ⅲ.用所给词的适当形式填空。
　　1.He planned——（have）a very——（relax）vacation.　　2.Did you finish （read）this book last year
？
　　3.He decided （work）harder this year than last year.　　4.Hes going——（camp）for vacation.　
　5.She often（take）walks after supper with her son.　　Ⅳ.根据汉语完成句子　　1.我总是去欧洲度假。
　　I always————in Europe.　　2.这次我想做一些不同的事情。
　　This time 1 want to do　　3.那儿的天气怎么样啊？
　　the there？
　　4.我打算星期六买东西。
　　I，m———on Saturday.　　5.我忘带英语书了。
　　I forgot———my English book.　　V.阅读理解。
　　Dear John，Thank you very much for your letter.I am glad that you enjoyed your holiday with me.We
enjoyed having you and your sister here.We hope that you both will be able to come again next year.Perhaps youii
be able to stay longer next time you come.A week is not really long enough，is it？
If your school has five weeksholiday next year，perhaps you11 be able to stay with US for two or three weeks.　
　We have been back to school three Weeks now.It feels like three months！
I expect that you are both working very hard now that you are in Grade 0ne.I shall have to work hard next year
when I am in Grade ODe. Tom and Ann wont be in Grade ODe until 2005.They went for a picnic yesterday but I
didnt go with them.Because I cut my foot and I couldnt walk very well.They went to an island and enjoyed
themselves there.Do you still remember the island？
Thats where all five of US spent the last day of our holiday.　　Tom，Ann and I send our best wishes to Betty and
you.We hope tosee you soon.Yours sincerely，Michael.　　1.stayed with Michael for a holiday.　　A.Only
John　　B.0nly John and Ann　　C.John and his sister　　D.Only Ann　　2.Their holiday lasted for　
　A.one week　　B.two weeks　　C.three weeks D.five weeks　　3.From the words of“It feels like three
months！
”we know that　　A.MichaelS teacher is very strict with the students.
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编辑推荐

　　《北大绿卡·8年级英语·上(人教版)》根据新课标教材课时同步讲练。
用东师绿卡，考北大清华。
内附单元测试卷。
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